

REFERAT FRA STYREMØTE

Dato: 09.11.2021, kl. 11:00
Sted: Postterminalen, Digernesskiftet

Til stede:	Geir Gjelsten	leder
	Karl Gudmund Helland	sekretær
	Arnt Halsen	økonomiansvarlig
	Ingrid Vadset	styremedlem
	Sølvi Lundal	styremedlem
	Turid Kristine Gjerde	1 varamedlem
Forfall:	Svein Myhre	nestleder
	Jennfrid Steinset	2 varamedlem

SAK-LISTE:

063/2021 Referat og skriv/aktuelle saker.
064/2021 Økonomisk oversikt.
065/2021 Julemøtene, utsjekk.
066/2021 Aktivitetsplan 2022.
067/2021 Nettsida, oppdatering/justering.
068/2021 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak.
069 /2021 Eventuelt.

063/2021 Referat og skriv/aktuelle saker.

Geir ønsket alle velkomne til styremøtet.

Han spurte om det var noen merknader til innkallingen. Det ble da nevnt at den kom noe seint, men var ellers OK.

Referatet fra forrige styremøte ble formelt godkjent.

Synnøve Karlsen fra Statsforvalteren i Møre og Romsdal ville at medlemmene fikk hennes direkte telefonnummer, slik at hun kan kontaktes. Hennes direktenummer er **71 25 85 34**.

Enstemmig vedtatt.

064/2021 Økonomisk oversikt.

Arnt orienterte om at det siden forrige styremøte har blitt betalt for møtelokalet i Herdhuset, og for de nye trådløse hodemikrofonene, men vi har fortsatt ca kr 146.000 på konto. Vi regner med å få litt mere i momskompensasjon i år, for den nye regjeringen har lovet å øke denne til 100%, men vi får se.

Så vil vi få en stor utgift på de to julebordene, men dette er en kalkulert og beregnet utgift for å gi litt tilbake til medlemmen.

Vi har fortsatt en stabil og god økonomi.

Tatt til etterretning.

065/2021 Julemøtene, utsjekk.

Invitasjonene til de to julemøtene er nå vedtatte av styret, og vil raskt bli lagt ut på nettsida. Invitasjonene sendes ut som e-postmelding og på papir henholdsvis den 11.11 og 18.11. Invitasjonene til begge julebordene blir sendt ut til samtlige medlemmer, men vi regner kanskje med at folk vil melde seg på til det julebordet der de har flest tidligere kollegaer og venner. Likevel; det er fritt for å melde seg på det julebordet de selv ønsker.

Enstemmig vedtatt.

Det ble diskutert hvem som skal representere styret på julebordet i Ørsta. Det var forslag om Svein Myhre, Sølvi Lundal og K G Helland.

Styret vil at nestleder Svein Myhre stiller som styrets representant, med Sølvi Lundal som reserve.

Enstemmig vedtatt.

Den som representerer styret på julebordet i Ørsta, orienterer medlemmene her om at styret har utnevnt et nytt æresmedlem. Han velger selv om han vil være til stede under begge julebordene, men styret vil overrekke vedkommende sin æresdiplom på julebordet i Spjelkavik.

Enstemmig vedtatt.

Når det gjelder julebordet i Ørsta eller andre steder, så evaluerer vi dette i 2022, og bestemmer oss da om vi skal satse på et nytt julebord i Ørsta også i 2022.

Enstemmig vedtatt.

Sølvi har sjekket opp at vi trenger ikke å ta med verken musikkanlegg eller julemusikk til julebordet i Spjelkavik, for det holder selskapslokalene.

Tatt til etterretning.

KG ordner med julesanghefter som utlånes til både Ørsta og etterpå til Spjelkavik.

Tatt til etterretning.

066/2021 Aktivitetsplan 2022.

KG hadde på forhånd laget et forslag til aktivitetsplan for 2022. Denne ble gjennomgått aktivitet for aktivitet, og dato for dato. Årsmøtet ble fremskutt til 01.02.2022 slik at lederen kan være til stede. Arnt må forsøke å få ferdigrevidert regnskapet til denne datoen. Skriv til valgkomiteen (sendes ut nå i november 2021), årsmelding, arbeidsplan, forslag til møteleder og invitasjonen til årsmøtet, utarbeides av sekretæren, og sendes til styret for merknader på vanlig måte, slik at disse tingene bare kan formelt styrevedtas på styremøtet 11.01.2022.

Enstemmig vedtatt.

Det kom forslag om å lage en aktivitetsplan som kun inneholder medlemsmøter, årsmøtet, turen og julebordene, som legges ut på nettsida under en egen overskrift f.eks «Dette skjer», og der nåværende aktivitetsplan ligger. Det settes inn en lenke til den fullstendige aktivitetsplanen. Den fullstendige aktivitetsplanen kan vi legge litt lengre ned på fana Dokumenter.

Enstemmig vedtatt.

Som forslag til medlemstur, ble det drøftet til Åndalsnes, og ta Romsdalsgondolen til Nesaksla og spise lunsj oppe på fjellet f.eks. Kl 13:00, for deretter å reise videre til Trollstigen (om den er åpen på dette tidspunktet), ta en kaffistopp her, og så videre via Valldal tilbake til Ålesund.

For å kunne få med medlemmer fra hele avdelingen, bør turen først starte fra Ålesund kl 10:00. KG tar kontakt med Geiranger Turbiler for å få et forslag til tur, interessepunkter og total turpris pr person.

Passer ikke datoen 07.06.2022 så kan denne f.eks. utsettes til 14.06.2022 eller kanskje også til 21.06.2022.

Enstemmig vedtatt.

067/2021 Nettsida, oppfølging.

Vi har fått mange nye medlemmer, og KG har derfor delt inn «Nyheten» «Velkommen til nye medlemmer i 2020 og 2021» på de to årene.

Styret snakket litt om medlemsverving, og hva som kunne være grunnen til at så pass mange nå har meldt seg inn som nye medlemmer. Vi kom til at det er summen av mange små tiltak som trolig har påvirket dette.

Tatt til etterretning.

Geir foreslo at vi tar med litt om at dersom noen medlemmer kjenner til tidligere postkollegaer som ikke er medlemmer, så bør de tipse disse om avdelinga vår, og invitere de til å delta på et kommende medlemsmøte. Dette for at de da kanskje vil bli medlemmer. Styret mente at dette kan tas med i invitasjoner til kommende medlemsmøter.

Enstemmig vedtatt.

Nyheten om Trygdeoppgjøret 2020 bør slettes. På forbundets nettside ligger nyheter (deriblandt Trygdeoppgjøret) som er landsomfattende, og som gjelder alle eller flere avdelinger. Derfor bør ikke vi ha slike saker på vår egen nettsida.

Nyheten *Postens Pensjonistforbund etter 1.1.2020* bør også slettes.

Nyheten *Hvordan er dette med medlemskontingenten?* slettes, for dette finnes også under fana Dokumenter.

Nyheten *God kontakt til medlemmene* bør flyttes lengre fremover.

Dokumentene *Referat fra medlemsmøter og årsmøter* for 2018 fjernes.

Dokumentene *Referat fra styremøter* for 2018 fjernes.

Enstemmig vedtatt.

Geir lufta tanken om å lage en nyhet der det ble opplyst om kommende medlemsmøte i tillegg til aktivitetsplanen under Dokumenter. Problemet med Nyheter, er at så snart en ny Nyhet blir lagt inn, rykker de eksisterende nyhetene en plass bakover, og det er kun de tre siste nyhetene som vises direkte på skjermen når man klikker på fana Nyheter. Derfor vil en eventuell slik Nyhet medføre at det da vises kun to virkelige nyheter.

Etter noe diskusjon om dette, foreslo Sølvi at vi lager en aktivitetsplan som kun inneholder medlemsmøter, medlemstur og julebord, og at denne plasseres høyt oppe i fana *Dokumenter* der nåværende fullstendige aktivitetsplan ligger. Sistnevnte flyttes litt lengre nedover.

Enstemmig vedtatt.

068/2021 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak.

Styret gikk gjennom sakene fra forrige styremøtet.

Geir har forsøkt å få til et intervju med vårt eldste medlem Alvhild Folkestad, men dette må utstå til seinere på grunn av smittefaren.

Andre eldre medlemmer som er aktuelle for et intervju, er Borgny Aase, Ole Gjemsø og Petter Olsen.

Tatt til etterretning.

Sølvi har fått et tilbud fra Spjelkavik Panorama, på kostnader i forbindelse med et eventuelt redaktørkurs.

Tatt til etterretning.

KG har hatt kontakt med daglig leder i fylkeslaget for Pensjonistforbundet. Ho kjente ikke til at Pensjonistforbundet hadde noen digitale kurs, men ville sende meg to hefter som Pensjonistforbundet har utarbeidet. Så får vi ta saken videre etter å ha lest gjennom disse heftene. KG følger opp saken.

Tatt til etterretning.

Hvem tar vi kontakt med på Søre Sunnmøre, for å få igang kaffitreff et sted der sør.

Turid vil snakke med Rune Ulfstein, Marie Gjerde e.a. i Ulsteinvik, om de er interesserte i å få igang et slikt kaffitreff.

Enstemmig vedtatt.

I Stranda/Sykkylven-området har vi kun 8 medlemmer, og der har vi ikke noen umiddelbare kandidater å spørre.

Enstemmig vedtatt.

Geir ville at vi drøfter dette med kaffitreff fast på styremøtene, for ikke å avglemme dette, og holde saken varm.

Enstemmig vedtatt.

069/2021 Eventuelt.

Arnt tok opp dette med innkrevingen av kontingent, som pr nå går ved å sende ut fysiske fakturaer til medlemmene. Han ettersyste en fremdrift i å få kontingentinnkrevingen over på digital løsning, f.eks. via e-post til de som har e-postadresse. Medlemskortet kan sløyfes. Det ble vedtatt at Geir tar dette opp med Arbeidsutvalget og Landsstyret.

I dag settes kontingenten inn på hver avdelings bankkonto, men dette kan f.eks. løses ved at all kontingent betales inn på forbundets bankkonto, og så kan Arbeidsutvalget overføre hver avdelings kontingent til avdelingens bankkonto.

Enstemmig vedtatt.

KG orienterte om at han heretter vil flytte e-postmeldinger fra «Inn-mappa» til mappa «2 Skal jobbes med», og der til styremedlemmenes undermapper. Dette for at alle i styret skal vite hvilke saker de skal følge opp.

Tatt til etterretning.

Geir takket til slutt for et godt styremøte.

Møtet ferdig ca kl 14.30 .

Neste planlagte styremøte:

Dato: Tirsdag 11-01-2022 kl. 11.00.

Møtested: Ålesund postterminal, Digernesskiftet.

REFERAT FRA STYREMØTE

Dato: 13.10.2021, kl. 11:00

Sted: Postterminalen, Digernesskiftet

Til stede:	Geir Gjelsten	leder
	Karl Gudmund Helland	sekretær
	Arnt Halsen	økonomiansvarlig
	Ingrid Vadset	styremedlem
	Sølvi Lundal	styremedlem
	Jennfrid Steinset	2 varamedlem
Forfall:	Svein Myhre	nestleder
	Turid Kristine Gjerde	1 varamedlem

SAK-LISTE:

055/2021 Referat og skriv/aktuelle saker.

056/2021 Økonomisk oversikt.

Kjøp av nye trådløse mikrofoner/hodesett?

057/2021 Neste medlemsmøte.

058/2021 Julemøter.

Planlegging. Hvor ? Møteinvitasjon mm.

059/2021 Nettsida, oppfølging/rediogering.

060/2021 Referat fra samling på Gardermoen 5 og 6 oktober 2021.

061/2021 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak.

062 /2021 Eventuelt.

055/2021 Referat og skriv/aktuelle saker.

Geir ønsket alle velkomne til styremøtet.

Han spurte om det var noen merknader til innkallingen. Det ble da nevnt at den kom noe seint, men var eller OK.

Referatet fra forrige styremøte ble formelt godkjent.

Enstemmig vedtatt.

056/2021 Økonomisk oversikt.

Kjøp av nye trådløse mikrofoner/hodesett?

Arnt orienterte om at det siden forrige styremøte har blitt betalt for medlemsturen, men vi har fortsatt ca kr 150.000 på konto. Vi har ikke fått noen kroner fra Fagforbundet, Nordvestlandet krets, og vi regner heller ikke med at vi får noe tilskudd derfra heretter. Vi har ikke fått regning fra Herd for møtelokalene på en god stund, men betaler når vi får dette.

Tatt til etterretning.

Geir tok opp forholdet med at våre nåværende trådløse mikrofoner ikke fungerer slik de skal. Både foredragsholdere og styret synes det er mere fleksibelt med trådløse mikrofoner. Spørsmålet blir da: Skal vi kjøpe oss to nye trådløse mikrofoner?

KG antok at kostnadene til to nye mikrofoner kanskje blir 2.500-3.000 kroner.

KG kjøper inn to nye trådløse mikrofoner.

Enstemmig vedtatt.

057/2021 Neste medlemsmøte.

Pr nå har 20 personer meldt seg på. Vi regner med flere påmeldinger når påminnelsen blir sendt ut. Styret håper at noen fra Søre Sunnmøre og Ørsta/Volda-området kommer, for det er sjelden noen kommer derfra.

Tatt til etterretning.

KG tar kontakt med Statsforvalteren ved Synnøve Karlsen, for å høre hvilke hjelpemidler hun trenger under medlemsmøtet. Arnt kjøper inn blomster som vi gir henne som takk.

Enstemmig vedtatt.

KG har kopiert opp noen dokumenter som angår temaet *Fremtidsfullmakt*, som vil bli utdelt på medlemsmøtet.

Tatt til etterretning.

058/2021 Julemøter.

Planlegging. Hvor ? Møteinvitasjon mm.

Vi tar sikte på å holde julemøter både i Ørsta og i Spjelkavika etter samme mal som vi la opp til i fjor. Ørsta bestemmer selv hvilket opplegg de vil ha for julemøtet der. Sølvi tar kontakt med Spjelkavik Panorama, og Geir tar kontakt med Arne Endal og Sigrunn Hovde om lokaler og julemøtet i Ørsta. Datoene 30.11 (Ørsta) og 07.12 (Spjelkavik) kan bli endret alt ettersom lokaler er ledige.

Enstemmig vedtatt.

Ingrid nevnte om vi skal ha musikk på julemøtet i Spjelkavika. Styret syntes det hadde vært fint med litt julemusikk dempet i bakgrunnen under julemøtet. KG tar med en minnepenn e.l. med forskjellige julesanger på. Sølvi avklarer med Spjelkavik Panorama om de har avspillingsutstyr for MP3-filer f.eks. på en minnepenn. Finnes ikke dette, ordner Geir med dette privat. KG har oppkopiert julesanghefter, og styret mente at det var greit med en to til tre julesanger under julemøtet.

Enstemmig vedtatt.

I fjor ville vi sponse medlemmer med kr 400, men dette øker vi til kr 500 i år, både i Ørsta og Spjelkavika. Ønsker et medlem å være med på *begge* julebordene, må vedkommende betale full pris for det ene julebordet.

Enstemmig vedtatt.

En fra styret bør delta på julebordet i Ørsta. Avdelingen dekker vedkommendes utgifter. Dette kan være Sølvi, Svein eller Turid.

Enstemmig vedtatt.

Når alt er klart, ordner KG med to forskjellige invitasjon til nettsida, e-postutsending og med Posten.

Enstemmig vedtatt.

059/2021 Nettsida, oppfølging.

Sølvi hadde kikket på andre avdelingers nettsider, og konstaterte at mye er likt.

Styret var fornøyd med innholdet på vår egen nettside.

Dette gjaldt også Sølvis arbeide med facebook-sida.

KG har laget til og oppkopierte på papir, en enkel forklaring med tekst og bilder, over hvordan medlemmene skal finne frem til nettsida vår. Dette oppsettet ble første gang delt ut på forrige medlemsmøte. Styret håper at flere medlemmer vil bruke nettsida vår, og tilegne seg de opplysningene som finnes der.

Styret hadde ellers ikke noen forslag om ting som burde fjernes. Heller ikke nyheter som burde få endret plassering.

Enstemmig vedtatt.

060/2021 Referat fra samling på Gardermoen 5 og 6 oktober 2021.

Handlingsplanen for 2021 til 2024 ble behandlet. Postens Pensjonistforbund (PPF) har nå så vidt over 6.000 medlemmer. PPF har ingen påvirkning på rettigheter o.l. for postpensjonistene i Fagforbundet. Dette må postpensjonistene som er medlemmer i Fagforbundet, selv ta opp med Fagforbundet. Økonomien i PPF ble gjennomgått. Den viser en jevn nedgang, dels fordi tilskuddet fra Posten er blitt sterkt redusert, og at dette også trolig vil forsvinne. PPF vil få en utfordring vedrørende medlemskontingenten; hvordan en eventuell økning i den (kr 27 pr år) vil virke negativt på antall medlemmer eller ikke. Den nye regjeringens forslag om å øke momsrefusjonen fra 85% til 100% vil øke forbundets inntekter noe.

Arbeidsutvalget (AU) går inn for et kursopplegg fra Brukerstøtte. Dette kursopplegget går på opplæring av forbundets datasystemer, fortrinnsmessig ved fysiske kurs for én avdeling pr gang. Her skal leder, sekretær og økonomiansvarlig prioriteres. Deretter andre styremedlemmer. AU går inn for at det holdes to slike kurs i 2021, og ytterligere ca 10 kurs i 2022. AU vil ta opp hva forbundet skal dekke, i forbindelse med budsjettbehandlingen overfor Landsstyret. Trolig blir dette alt unntatt avdelingenes egne reiseutgifter. Geir har meldt vår avdeling på til redaktørkurs.

Tatt til etterretning.

Styret var enige i at vi også bør gjennomgå dette redaktørkurset, og da med hele styret til stede. Styret foreslo at vi undersøker bl.a. hos Spjelkavik Panorama, om de har et passende kursrom med tavle/lerret og internett til alle, og om vi kan få kjøpt litt mat der, og kostnadene med et to-dagers kurs.

Sølvi sjekker dette i forbindelse med opplegget for julemøtet.

Enstemmig vedtatt.

Geir nevnte også at det ble drøftet dette med planer for digitale kurs for medlemmene som mobil, nettbrett og pc, skal være utarbeidet innen 01.04.2022. Dette for å hjelpe medlemmene til å kunne håndtere de nevnte plattformene slik det er i vår teknologiske tid. Det er like viktig også å forholde seg til de som ikke er i stand til å bruke slike digitale verktøy, og ivareta de som fullverdige medlemmer. Slike digitale kurs skulle kjøpes av eksterne organisasjoner, kanskje fra Pensjonistforbundet som har slike kurs. Styret ville allerede nå ta kontakt med Pensjonistforbundet for å forhøre oss om de kan tilby slike kurs for våre medlemmer, og priser o.l. KG tar kontakt med fylkeslaget på Molde om dette.

Enstemmig vedtatt.

På samlingen ble det også vist en video fra debatten om eldrepolitikk som var under Arendals-uka. Dette utløste så en debatt i plenum. Her ble det listet opp ting som folk ville prioritere. AU fikk i oppdrag å oppsummere forslagene, kategorisere forslagene, og lage et forslag som skal behandles i organisasjonen.

Tatt til etterretning.

061/2021 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak.

Styret gikk gjennom sakene fra styremøtet den 31.08.2021. Der var ingen saker å følge opp.

Tatt til etterretning.

062/2021 Eventuelt.

KG roste initiativet til kaffitreff i Brattvågen, og mente at vi burde forsøke å få noen fra Søre Sunnmøre og Stranda/Sykkylven til å ta initiativ til å få i gang liknende kaffitreff også der. Slike treff er bare positivt for alle deltakere.

Tatt til etterretning.

KG etterlyste om Landsmøtet hadde fattet noe vedtak om inndelingen i avdelinger, fra postnumre til kommunegrenser, jf tidligere Horniondal kommune, som nå er en del av Volda kommune, men som var en del av avd. Sogn og Fjordane tidligere.

Geir fortalte at Landsmøtet ikke gjorde noe vedtak, men at Landstyret skal fatte vedtak.

Tatt til etterretning.

Arnt gjentok sitt tidligere forslag om at Geir intervjuer vårt eldste medlem Alvhild Folkestad, til en artikkel på nettsida. Arnt foreslo at Geir kontakter Annbjørg Åkenes og får henne til å ta dette intervjuet, eller at begge to reiser sammen siden Annbjørg kjenner Alfild godt. Aktuelle ting å intervju om kan være om hennes oppvekst, barndom- og ungdomstida hennes, korleis ho kom inn i Posten, og spesielle ting og opplevelser som hun husker fra sitt yrkesliv i Posten. Hvordan utviklingen i Posten i hennes tid var, fra blyant og kulepenn til banktjenestene kom. At posten kom med båt til Folkestad, før bilene overtok posttransporten.

Enstemmig vedtatt.

Geir takket til slutt for et godt styremøte.

Møtet ferdig ca kl 14.00 .

Neste planlagte styremøte:

Dato: Tirsdag 09.11.2021 kl. 11.00.

Møtested: Ålesund postterminal, Digernesskiftet.

Referat fra styremøte

Dato : tirsdag 31.8.2021 kl 1100!

Sted: **FYSISK** styremøte på postterminalen på Digernes

Tilstede Geir Gjelsten – leder
Svein Myhre – nestleder
Arnt Halsen – Økonomiansvarlig
Sølvi Lundal – Styremedlem – sekretær i dag
Turid Gjerde – 1.vara

Forfall Karl Gudmund Helland – sekretær
Ingrid Vadset – styremedlem
Jennfrid Steinset – 2.vara

SAKLISTE:

- 048/2021 Referat og skriv/aktuelle saker.
- 049/2021 Økonomisk oversikt.
- 050/2021 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak.
- 051/2021 Neste medlemsmøte 21.9.2021 - «Minnetale for Posten».
- 052/2021 Medlemstur - Utsjekk.
- 053/2021 Nettsida, oppfølging.
- 054/2021 Eventuelt.

048/2021 Referat og skriv/aktuelle saker.

Referat frå forrige styremøte ble formelt godkjent.

049/2021 Økonomisk oversikt.

Fortsatt har vi fått brukt lite penger, så økonomien er god. Alle har betalt inn for turen til Bergtatt. Vi har fått 3 nye medlemmer, vervet av Marit på kaffi treffene i Brattvåg.

Tatt til etterretning

050/2021 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak.

Ble utsatt til neste styremøte.

051/2021 Neste medlemsmøte 21.9.2021 - «Minnetale for Posten».

Olav Rønneberg er klar og kan delta den 21.9. Honorar 2.500 kr. Geir sjekker om lokalet er ledig og KG sender ut invitasjon etter det. KG bestiller mat når påmeldingsfristen er ute.

052/2021 Medlemstur - Utsjekk.

Sølvi oppdater liste med hvor alle går på bussen. Ingrid sjekker at alle blir med fra Ålesund og de to stoppene mot Moa. Sølvi teller opp på Moa og vider innover.

Arnt kjøper inn vann og munnbind og leverer til Sølvi på Moa, ca kl 0900-0915.

053/2021 Nettsida, oppfølging.

Enighet om at vi legger ut om turen og hvor mange som er påmeldt. Arnt etterlyser intervju med vårt eldste medlem, Alfhild Folkestad. Geir er i tenkeboksen.

054/2021 Eventuelt.

Geir ordner fullmakt til Arnt, slik at han betaler med privat VIPPS og får dekt det på giro når han bestiller blomster. Slik sparer vi gebyret som foreninger får på VIPPS.

Tips om en aktuell foredragsholder – John Slyngstad – han går mye turer og er flink å fortelle fra turene. Annet aktuelt emne er Fremtidsfullmakt – med bidrag fra statsforvalteren i Molde.

Sølvi synes vi må ta noen trimturer før vinteren setter inn. Forslag på lett tur i Barstadvik. Svein hadde forslag på en i Volda. Vi får se når det ligger an til bra værmeldinger.

Møtet avsluttet med lunsj kl 1300.

REFERAT FRA VIDEO-STYREMØTE

Dato: 25.05.2021, kl. 18:00
Sted: Videomøte med programmet Zoom

Til stede: Geir Gjelsten leder
Svein Myhre nestleder
Karl Gudmund Helland sekretær
Arnt Halsen økonomiansvarlig
Ingrid Vadset styremedlem
Sølvi Lundal styremedlem
Turid Kristine Gjerde 1 varamedlem
Forfall: Jennfrid Steinset 2 varamedlem

SAK-LISTE:

- 043/2021 Referat og skriv/aktuelle saker.
044/2021 Økonomisk oversikt.
045/2021 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak.
 - Videre jobbing med organisering av avdelingen.
 - Endring av kommunegrensen for Volda.
 - Medlemsturen 15.06.2021.
 - Fagforbundet, avd Post og Finans, pensjonisttillitsvalgt.
 - Pensjonistforbundet.
 - SAKO.

046/2021 Nettsida, oppfølging.
047/2021 Eventuelt.

043/2021 Referat og skriv/aktuelle saker.

Referatet fra forrige styremøte ble formelt godkjent.

Enstemmig vedtatt.

Landsmøtet 7.-8.6.2021 skal holdes digitalt via programmet Zoom.

Landsmøtedeltakerne avvikler for tiden test-landsmøter via Zoom, for å bli fortrolige i bruken av programmet.

Tatt til etterretning.

044/2021 Økonomisk oversikt.

Arnt orienterte om at det siden forrige styremøte kun har gått ut noen kroner til leder, økonomiansvarlig og sekretær, og blomster til jubilarer, og at vi har fått kr 821 i coronamidler.

Tatt til etterretning.

045/2021 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak.

Styret gikk gjennom sakene fra styremøtet den 27.04.2021.

Videre jobbing med organisering av avdelingen.

KG foreslo at vi først satser på å få igang nye kaffitreff. Styret mente imidlertid at alle praktiske forslag må skytes fram i tid, til smittesituasjonen i vårt område, er slik at vi igjen kan begynne å møtes fysisk.

Enstemmig vedtatt.

Endring av kommunegrensen for Volda.

I dag er grensene for avdelingene baserte på postnummerne.

Geir har - på våre vegne - sendt inn et forslag til Arbeidsutvalget (AU) om at de fremmer saken for neste Landsstyremøte, om grensejustering etter kommunegrensene. Dette forslaget er utarbeidet i samråd og samarbeide med avd. Sogn og Fjordane.

Tatt til etterretning.

Medlemsturen.

I forrige styremøte ble det bestemt at en medlemstur skal avvikles i slutten av august måned til begynnelsen av september måned.

Styret forutsetter at vi kan avikle en medlemstur da, ut fra vaksinerings-situasjonen som er planlagt.

Opprinnelig hadde styret planlagt en medlemstur til «Bergtatt» på Eide, men det har også kommet forslag om båttur med båten «Buvik», og tur til «Bakketunet» på Bjørke, og vindyrking på Viddal, med mat på Josybuda på Kalvatn.

Vedtak:

Turen avvikles tirsdag 07.09.2021 eller en av de nærmeste dagene om busselskapet ikke kan avvikle turen den 07.09. Turen blir en busstur til Bergtatt-gruvene på Eide, og Atlanterhavsveien via Bud og tilbake.

Geir og KG får fullmakt til å fastsette turdato.

Enstemmig vedtatt.

Styret bestemte at det må være 15-20 personer påmeldt til turen, for at den skal bli vurdert gjennomført. Styret avgjør i tilfelle dette i et zoom-møte etter påmeldingsfristens utløp. Er det 20 eller flere påmeldt, kjøres turen uansett.

Enstemmig vedtatt.

KG avklarer detaljene med busselskapet Geiranger Turbiler. Busselskapet bestiller billetter, mat m.v., og legger ut for turen underveis. Vi får etterpå en totalfaktura på samtlige turutgifter, og betaler denne til busselskapet.

Geir og KG får fullmakt til å avtale reisevilkårene med busselskapet.

Enstemmig vedtatt.

Styret drøftet så hvor mye vi vil dekke av de totale turutgiftene for medlemmene.

Det var enighet om å dekke kr 1.000 for hvert medlem. Ikke-medlemmer betaler kostpris. Kanskje blir interessen så stor at vi må bruke slagordet *først til mølla får først malt mel*.

Enstemmig vedtatt.

Turen gjøres kjent ved en nyhet på nettsida, der vi kun forteller at det blir medlemstur i år, og ca når og til hvilket sted. Vi legger inn en lenke til nettsida til Bergtatt, slik at

medlemmene selv kan orientere seg litt om turmålet. Selve kunngjøringen med påmeldingsfrist o.a. blir seinere lagt ut på nettsida, samtidig som turinvitasjonen også sendes ut som e-post.

Enstemmig vedtatt.

Fagforbundet, avd Post og Finans, pensjonisttillitsvalgt.

Geir orienterte om at han har hatt kontakt med Fagforbundet, og også blitt innvalgt som medlem i en gruppe som skal starte opp nye avdelinger for postpensjonistene i Fagforbundet.

Pensjonistforbundet og SAKO.

Geir vil også ta kontakt med Pensjonistforbundet og SAKO etter sommeren, for å undersøke om det er muligheter for nærmere lokalt samarbeide.

De øvrige styresakene er fulgt opp slik de skal.

046/2021 Nettsida, oppfølging.

Det at medlemsturen nå er fastsatt, legges ut som en nyhetsartikkel, jf styresak 045/2021.

Enstemmig vedtatt.

KG må rette opp oversikten over nye medlemmer.

Enstemmig vedtatt.

Styret hadde ellers ikke noen forslag om ting som burde fjernes. Heller ikke nyheter som burde få endret plassering.

Enstemmig vedtatt.

047/2021 Eventuelt.

KG orienterte litt om sitt initiativ for å prøve ut såkalt *digital* signering via firmaet *OneFlow*.

Tatt til etterretning.

Arnt hadde et forslag om tema på et medlemsmøte, eventuelt også til en artikkel på nettsida. Forslaget går ut på å bruke boka om *Poststeder i Møre og Romsdal* (av Dag Erik Børseth) som kilde for å omtale en tre-fire poststeder f.eks. på et medlemsmøte. Få gjerne med en tidligere poststyrer eller landpostbud som har jobba ved ett av de aktuelle poststedene, til å fortelle litt om postlivet dengang.

Enstemmig vedtatt.

KG sjekker om vi har denne boka i vårt *lager* i 2dre etasje på postterminalen på Digernesskiftet.

Enstemmig vedtatt.

Aktuelle fortellere kan være Ole Gjemsø, Harald Moldskred, Nenny Ytterli o.a.

Enstemmig vedtatt.

Geir takket til slutt for et godt videostyremøte.

Møtet ferdig ca kl 19.15.

Neste planlagte styremøte:

Dersom vi fortsatt ikke får låne møterom til våre styremøter, på postterminalen på Digernesskiftet, så fortsetter vi med å ha styremøtene på omgang mellom styremedlemmene.

Dersom smittesituasjonen også gjør dette umulig, holder vi styremøtene med møteprogrammet «Zoom».

Dato: Tirsdag 31.08.2021 kl. 18.00.

Møtested: Ved bruk av programmet Zoom eller fysisk på Ålesund postterminal, Digernesskiftet om dette blir tillatt. KG forespør postterminalen etter ferien.

POSTPENSJONISTENE PÅ SUNNMØRE
REFERAT FRA VIDEO-STYREMØTE

Dato: 27.04.2021, kl. 18:00
Sted: Videomøte med programmet Zoom

Til stede:	Geir Gjelsten	leder
	Svein Myhre	nestleder
	Karl Gudmund Helland	sekretær
	Arnt Halsen	økonomiansvarlig
	Ingrid Vadset	styremedlem
	Sølvi Lundal	styremedlem
	Turid Kristine Gjerde	1 varamedlem
Forfall:	Jennfrid Steinset	2 varamedlem

SAK-LISTE:

- 032/2021** Referat og skriv/aktuelle saker.
- 033/2021** Re-nominering av utsending til Landsmøtet.
- 034/2021** Økonomisk oversikt.
- 035/2021** KG informerer om arbeidet i organisasjonsgruppa.
- 036/2021** Organisering og samarbeid opp mot/med «eksterne» organisasjoner som Pensjonistforbundet, Fagforbundet og SAKO (jf e-post 9.4.2021)
- 037/2021** Endring av kommunegrensen for Volda. Konsekvenser for Postpensjonistene avd. Sogn og Fjordane og Sunnmøre.
- 038/2021** Vurdering av kandidater til æresmedlemsskap.
- 039/2021** Medlemsturen 15.06.2021.
- 040/2021** Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak.
- 041/2021** Nettsida, oppfølging.
- 042/2021** Eventuelt.

032/2021 Referat og skriv/aktuelle saker.

Styret har fått inn et synspunkt om at medlemsmøtene bør starte noe seinere enn kl 14.00, f.eks. kl 17.00. Styret drøftet dette innspillet, og at dette med starttidspunkt også var lagt frem for medlemmene på et medlemsmøte for en del år tilbake.

Styret mente at start kl 14.00 passes best for de fleste, og spesielt for medlemmer med lang tilkomstvei.

Enstemmig vedtatt.

Geir fortalte at han har mottatt et takkebrev fra Oddvar Torvik for blomster ved fylte 85 år.
Tatt til etterretning.

Referatet fra forrige styremøte ble formelt godkjent.

Enstemmig vedtatt.

033/2021 Re-nominering av utsending til Landsmøtet.

Ved en feil ble Geir Gjelsten foreslått og valgt som avdelingens representant til kommende landsmøte. Han kan ikke velges fordi han allerede er med som medlem av Landsstyret.

Styret har derfor bestemt at nestleder Svein Myhre skal være avdelingens representant på landsmøtet.

Enstemmig vedtatt.

034/2021 Økonomisk oversikt.

Arnt orienterte om at det siden forrige styremøte kun har gått ut noen kroner til blomster til jublanter, og at medlemskontingenten var kommet inn fullt ut. Kontingenten er overført til Arbeidsutvalget.

Tatt til etterretning.

035/2021 KG informerer om arbeidet i organisasjonsgruppa.

Organisasjonsgruppa har nå levert sitt forslag til organisering og medlemsverving. Dette har vært sendt ut til styret til orientering. KG viste kun til det arbeidsgruppa har skrevet i rapporten. Han kunne samtidig fortelle at Marit Ulstein Farstad ville forsøke å starte et kaffitreff i Brattvåg, så snart koronaepidemien tillater det.

Tatt til etterretning.

Styret drøftet gjennom punktene i organisasjonsgruppas rapport, og vedtok å jobbe videre med utgangspunkt i gruppas forslag.

Enstemmig vedtatt.

036/2021 Organisering og samarbeid opp mot/med «eksterne» organisasjoner som Pensjonistforbundet, Fagforbundet og SAKO (jf e-post 9.4.2021)

Geir har hatt kontakt med kontaktpersonen for pensjonistene i Fagforbundet (Wenche Nordli). Hun er pensjonisttillitsvalgt i Fagforbundet i Ålesund. Geir har bedt opplyst hvordan vi kan komme i dialog med de i Fagforbundet.

Geir ville gjøre tilsvarende overfor Pensjonistforbundet og SAKO (samarbeidskomiteen for pensjonister) bestående av Postens Pensjonistforbund, Politiets Pensjonistforbund, Fagforbundet, Telepensjonistenes Landsforbund, Jernbanepensjonistenes Forbund, Statens Vegvesens pensjonistforbund.

Tatt til etterretning.

037/2021 Endring av kommunegrensen for Volda. Konsekvenser for Postpensjonistene avd. Sogn og Fjordane og Sunnmøre.

Dette er tatt opp av Organisasjonsgruppa vedrørende Hornindal. Hornindal var tidligere en egen kommune som en del av fylket Sogn og Fjordane. Etter kommune- og fylkesjusteringene, er Hornindal nå en del av Volda kommune og Møre og Romsdal fylke. Hornindal er derfor nå en naturlig del av vår avdelings rekrutteringsområde. Geir hadde hatt en samtale med leder for avd. Sogn og Fjordane, som hadde tanker om dette som var

på linje ved vårt syn her. Han fortalte at avdeling Sogn og Fjordane ville ta dette spørsmålet opp på et snarlig styremøte. Det er ifølge Arbeidsutvalget et landsmøte som må vedta grenseendringer mellom avdelinger, kf e-post 14.02.2021. Derfor må denne saken oversendes til Arbeidsutvalget med våre to avdelingers anbefaling.

Vi følger opp saken med avd. Sogn og Fjordane.

Enstemmig vedtatt.

Nå er det vel slik at de fleste som er bosatte i Hornindal, i sin tid jobbet ved poststeder i Sogn og Fjordane, så det er derfor naturlig at de kanskje ønsker å være medlem i avd. Sogn og Fjordane. Det er fritt for nye medlemmer å velge den avdelingen de selv ønsker å bli medlemmer i. Arbeidsutvalget sender nå kanskje meldinger om personer som slutter i Posten/Bring og som er bosatte i Hornindal, til avd. Sogn og Fjordane. Når saken er avklart av Landsmøtet, og grensen mellom de to avdelingene er justert, så bør Arbeidsutvalget deretter sende disse meldingene til vår avdeling.

Enstemmig vedtatt.

038/2021 Vurdering av kandidater til æresmedlemsskap.

Etter det lokale tillegget til «Basisvedtekter for avdelingene» skal styret rett etter avholdt årsmøte, vurdere om der er kandidatert til æresmedlemsskap ut fra gjeldende regler. Styret drøftet dette, og kom med forslag på å utnevne sekretær Karl Gudmund Helland som æresmedlem for hans mangeårige innsats som sekretær, og redaktør av avdelingens nettside. KG erklærte seg inhabil i denne saken, og «forlot» møtet mens resten av styret drøftet saken. Når styret hadde ferdigdrøftet saken, ble KG kalt tilbake i møtet.

Vedtak:

Styret har enstemmig bestemt at Karl Gudmund Helland utnevnes som æresmedlem.

Han tildeles en æresdiplom som tegn på utmerkelsen.

KG får i oppdrag å bestille diplomene fra UniTrykk.

Enstemmig vedtatt.

039/2021 Medlemsturen 15.06.2021.

Opprinnelig hadde styret planlagt en medlemstur til «Bergtatt» på Eide, men det har også kommet forslag om båttur med båten «Buvik», og tur til «Bakketunet» på Bjørke, og vindyrking på Viddal, med mat på Josybuda på Kalvatn.

Vedtak:

Turen planlagt til 15.06.2021 utsettes til slutten av august, begynnelsen av september.

Vedtast på neste styremøte 25-05-2021, om smittesituasjonen tilsier det.

I tilfelle av invitasjon til tur, setter vi kortere påmeldingsfrister enn tidligere brukt.

Enstemmig vedtatt.

040/2021 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak.

Styret gikk gjennom sakene fra styremøtet den 22.03.2021.

Styresak 021/2021. Neste medlemsmøte.

«Styret vedtok å utsette møtet, men dersom smittesituasjonen letter, får Geir fullmakt til å avtale et erstatningsmedlemsmøte til et seinere tidspunkt før sommerferien, for neste planlagte medlemsmøte er først den 21.09.2021.»

Styret mente nå at det er for kort tid til å holde dette medlemsmøtet før ferien.

Vedtak:

Det planlagte medlemsmøtet 20.04.2021 avlyses.

Enstemmig vedtatt.

Styresak 023/2021.

«Geir oppfordret de nye i styret om å se på innholdet på nettsida med «nye øyne» og komme med eventuelle innspill til endringer. KG ønsket at slike innspill ble tatt opp løpende, uten å vente til et seinere styremøte.»

Her fikk Turid ros for at hun fant noen «døde» lenker, slik at KG kunne rette dette opp på nettsida. Veldig bra.

«Av nye ting etterlyste Arnt at Geir begynte å intervju de eldste av medlemmene i avdelingen.»

Vedtak:

Dette må utsettes pga epidemien.

Enstemmig vedtatt.

Styresak 024/2021.

«Arnt etterlyste tilbakemeldinger om den ververunden styret skulle gjøre via telefon, fra KG.»

Han fortalte om sine ringerunder, som resulterte i et nytt medlem.

Tatt til etterretning.

«Geir roste Sølvi for hennes initiativ og oppfølging av Facebooksida «Postpensjonistene på Sunnmøre». KG ønsket å få tilsendt alle bildene som Sølvi måtte ha, til vår bildesamling fra tidligere «posttider». Hun vil sende disse til KG ved e-post.»

Styret mente at å presentere gamle postbilder var viktig, både på Facebook og på nettsida vår.

Vedtak:

Sølvi og KG utveksler gamle bilder til dette bruk.

Enstemmig vedtatt.

De øvrige styresakene er fulgt opp slik de skal.

041/2021 Nettsida, oppfølging.

Nyhetsartikkelen «Hvem/hva/hvor i gamle postbilder» bør flyttes fram som en av de tre første nyhetene.

Tatt til etterretning.

KG må rette opp aktivitetsplanen ut fra vedtakene i dette styremøtet.

Enstemmig vedtatt.

Det at medlemsturen nå er utsatt, legges ut som en nyhetsartikkel.

Enstemmig vedtatt.

Vi mangler et medlem i turkomiteen sammen med Ingrid. Sølvi ble oppnevnt som nytt medlem i turkomiteen.

Enstemmig vedtatt.

Styret hadde ellers ikke noen forslag om ting som burde fjerne. Heller ikke nyheter som burde få endret plassering.

Enstemmig vedtatt.

042/2021 Eventuelt.

Styret drøftet dette med å opprette nye kaffitreff, og bruke kaffitreffene til bl.a. å verve nye medlemmer. Vi vil prøve å få til kaffitreff i Brattvåg, Ulsteinvik og på Moa, så sant dette lar seg gjøre, og epedemien tillater dette.

Enstemmig vedtatt.

Sølvi hadde forslag til en tur på Aksla så snart epedemien tillater dette.

Ingrid foreslo da at deltakerne parkerer ved Aksla stadion, og så gå vi en tur utover mot Fjellstua.

Vedtak:

Ingrid og Sølvi bestemmer en slik tur, og KG sender ut e-postinvitasjon samt legger turen ut i en nyhetsartikkel på nettsida.

Enstemmig vedtatt.

Enstemmig vedtatt.

Geir takket til slutt for et godt videostyremøte.

Møtet ferdig ca kl 19.35.

Neste planlagte styremøte:

Dersom vi fortsatt ikke får låne møterom til våre styremøter, på postterminalen på Digernesskiftet, så fortsetter vi med å ha styremøtene på omgang mellom styremedlemmene.

Dersom smittesituasjonen også gjør dette umulig, holder vi styremøtene med møteprogrammet «Zoom».

Dato: Tirsdag 25.05.2021 kl. 18.00.

Møtested: Ved bruk av programmet Zoom.

POSTPENSJONISTENE PÅ SUNNMØRE
REFERAT FRA VIDEO-STYREMØTE

Dato: 23.03.2021, kl. 18:00
Sted: Videomøte med programmet Zoom

Til stede:	Geir Gjelsten	leder
	Svein Myhre	nestleder
	Karl Gudmund Helland	sekretær
	Arnt Halsen	økonomiansvarlig
	Sølvi Lundal	styremedlem
	Turid Kristine Gjerde	1 varamedlem
Forfall:	Ingrid Vadset	styremedlem
	Jennfrid Steinset	2 varamedlem

SAK-LISTE:

025/2021 Referat og skriv. Aktuelle saker.
026/2021 Økonomisk oversikt.
027/2021 Årsmøtet 2021.
028/2021 Neste medlemsmøte.
029/2021 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak.
030/2021 Nettsida, oppfølging.
031/2021 Eventuelt.

025/2021 Referat og skriv. Aktuelle saker.

Geir ønsket alle velkomne til video-styremøtet. Spesielt velkomne til de to nye tillitsvalgte til styret Svein Myhre og Turid Kristine Gjerde. Veldig gladelig at styret nå også har med medlemmer som er bosatte «i distriktet». Geir nevnte dette med at 1 varamedlem møter fast i styremøtene, for å være oppdatert i tilfelle vedkommende må tre inn i styret ved forfall herfra. Ved fulltallig styre har varamedlemmene talerett men ikke stemmerett.

Når vi tidligere hadde fysiske styremøter, pleide vi å bruke store deler av første møtet i et nytt styre, til å informere og vise nye styremedlemmer/varamedlemmer om våre interne arbeidsmåter og regler. Denne gangen har dette blitt umulig, så derfor er alle relevante dokumenter sendt ut til de nye i styret ved e-post.

KG nevnte dette med at e-postsystemet er styrets hovedkommunikasjon, og at alle i styret må sjekke innom her ofte, og minst annenhver dag. Han sa at om det er noe de nye i styret lurar på, så er det bare å ta kontakt med oss som har vært med en stund.

Geir fortalte at han har mottatt to takkebrev. Ett fra etterlatte til en tidligere postkollega som er gått bort, og ett som takk for blomster ved fylte runde år.

Disse vil Geir oversende til alle i styret.

Tatt til etterretning.

Referatet fra forrige styremøte ble formelt godkjent.

Enstemmig vedtatt.

019/2021 Økonomisk oversikt.

Arnt orienterte om at det siden forrige styremøte kun har gått ut noen kroner til blomster til jublanter, og at medlemskontingenten jevnt og trutt kommer inn. Det var pr dato kun 12-13 medlemmer som ikke har betalt, men han har sendt ut purringer til disse via sms-meldinger.

Tatt til etterretning.

020/2021 Årsmøtet 2021.

Alle aktuelle årsmøtedokumenter er nå underskrevet av alle i det «gamle» styret, og KG har på avdelingens vegne sendt disse inn til Arbeidsutvalget slik det skal gjøres etter vedtatte regler.

Tatt til etterretning.

021/2021 Neste medlemsmøte.

Neste medlemsmøte var planlagt til 20.04.2021. Styret håpte at smittesituasjonen i vårt område da var kommet rimelig under kontroll. Dessverre har det ikke blitt slik, og pr dato er det forbundet med slik samlinger i Ålesund kommune.

Vedtak: Medlemsmøtet den 20.04.2021 utsettes, men dersom smittesituasjonen letter, får Geir fullmakt til å avtale et erstatningsmedlemsmøte til et seinere tidspunkt før sommerferien, for neste planlagte medlemsmøte er først den 21.09.2021.

Enstemmig vedtatt.

022/2021 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak.

Styret gikk gjennom sakene fra styremøtet den 09.03.2021.

I styresak 010/2021 og 022/2021, var det vedtatt at Geir skulle laget et forslag til et svar på e-post fra Jan Dybvik 12.01.2021 om «Handlingsplan for Postens Pensjonistforbund 2021-2024». Vår svarfrist var satt til 28.02.2021.

Denne saken skulle Geir tar videre.

Han opplyste at han hadde fått melding om at denne saken var avgjort av Arbeidsutvalget uten innspill fra vår avdeling

Tatt til etterretning

Styresak 012/2021.

KG opplyste at Arbeidsgruppa for organisering av avdelingen nå er kommet i gang, og hadde sitt første gruppemøte den 22.03.2021.

Tatt til etterretning

De øvrige styresakene er fulgt opp slik de skal.

023/2021 Nettsida, oppfølging.

De nye i styret mente at nettsida er lett å finne fram i, og er enkel og logisk oppsatt. KG syntes det var riktig kjekt å høre.

Arnt utfordret Svein og Turid til å få etablert kaffitreff i Volda og i Ulsteinvik når smittesituasjonen tilsier dette, og at det hadde vært greit med bilder og litt tekst fra et slikt kaffitreff, til nettsida og Facebook-sida. Dette kan kombineres med en oppfordring til å etablere flere liknende kaffitreff, og kanskje stimulere til å få vervet nye medlemmer. Sølvi oppfordret alle i styret til å invitere postfolk som de har på sin venneliste, til å bli medlemmer av vår Facebookside.

Enstemmig vedtatt.

Geir oppfordret de nye i styret om å se på innholdet på nettsida med «nye øyne» og komme med eventuelle innspill til endringer. KG ønsket at slike innspill ble tatt opp løpende, uten å vente til et seinere styremøte.

Enstemmig vedtatt.

Styret hadde ellers ikke noen forslag om ting som burde fjernes. Heller ikke nyheter som burde få endret plassering. Av nye ting etterlyste Arnt at Geir begynte å intervju de eldste av medlemmene i avdelingen, og opplyste at han hadde oppfordret Annbjørg Åkenes til å intervju Alfhild Folkestad, tidligere poststyrer på Folkestad.

Enstemmig vedtatt.

024/2021 Eventuelt.

Arnt etterlyste tilbakemeldinger om den ververunden styret skulle gjøre via telefon, fra Geir og KG. Begge bekreftet at de ikke hadde kommet i gang med sine ringerunder hittil, men dette vil bli fulgt opp.

Tatt til etterretning og følges opp.

KG nevnte ellers at på møtet i organisasjonsgruppa var det drøftet å bruke kaffitreffene til bl.a. å verve nye medlemmer.

Tatt til etterretning,

Geir roste Sølvi for hennes initiativ og oppfølging av Facebooksida «Postpensjonistene på Sunnmøre». KG ønsket å få tilsendt alle bildene som Sølvi måtte ha, til vår bildesamling fra tidligere «posttider». Hun vil sende disse til KG ved e-post.

Tatt til etterretning,

Svein nevnte dette med postfolk som etter en tid gikk over i andre jobber, og at disse da på en måte mistet kontakten med sine tidligere kollegaer, og etter en tid verken kjente til Postens Pensjonistforbund eller de kaffitreffene som måtte eksistere på Sunnmøre. Der eksisterer ikke noen formelle ordninger som kan fange opp disse tidligere posttilsatt, så her var vel styret enige i at her var det «jungeltelegrafene» som måtte bli tatt i bruk i større grad enn hittil.

Enstemmig vedtatt.

Geir takket til slutt for et godt videostyremøte der vi satte ny «verdensrekord» i kort møtetid.

Møtet ferdig ca kl 19.00.

Neste planlagte styremøte:

Dersom vi fortsatt ikke får låne møterom til våre styremøter, på postterminalen på Digernesskiftet, så fortsetter vi med å ha styremøtene på omgang mellom styremedlemmene.

Dersom smittesituasjonen også gjør dette umulig, holder vi styremøtene med møteprogrammet «Zoom».

Dato: Tirsdag 27.04.2021 kl. 18.00.

Møtested: Ved bruk av programmet Zoom.

POSTPENSJONISTENE PÅ SUNNMØRE
REFERAT FRA VIDEO-STYREMØTE

Dato: 09.03.2021, kl. 18:00
Sted: Videomøte med programmet Zoom

Til stede: Geir Gjelsten leder
Karl Gudmund Helland sekretær
Ingrid Vadset styremedlem
Ingunn Svenvik styremedlem

Forfall: Arnt Halsen økonomiansvarlig
Jennfrid Steinset 1 varamedlem
Sølvi Lundal 2 varamedlem

SAK-LISTE:

018/2021 Referat og skriv. Aktuelle saker.
019/2021 Økonomisk oversikt.
020/2021 Årsmøtet 2021.
021/2021 Neste medlemsmøte.
022/2021 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak.
023/2021 Nettsida, oppfølging.
024/2021 Eventuelt.

018/2021 Referat og skriv. Aktuelle saker.

Geir ønsket alle velkomne til video-styremøtet.
Referatet fra forrige styremøte ble formelt godkjent.

E-post fra Arnt Halsen 05.03.2021 om «Nye medlemmer».

Geir nevnte at dette var et foreløpig resultat av den ringerunden som ble tatt opp i styresak 015/2021. KG og Geir har ikke kommet i gang med sin ringerunde, men vil gjøre dette i tiden fremover.

019/2021 Økonomisk oversikt.

Arnt hadde på forhånd sendt regnskap og balanse til styret. Av inntekter er det kontingent og grasrotandelen som har kommet inn, og på utgiftssiden er det kun blomster og gaver som er med.

Tatt til etterretning.

020/2021 Årsmøtet 2021.

Geir sa innledningsvis at utviklingen av vårt «papir-årsmøte» hadde gått bedre enn han hadde regnet med. Det var styret enig i.

Styret uttrykte fortjent og stor takk til sekretæren for godt og helt avgjørende arbeid med å legge til rette for en oversiktlig og grei digital gjennomføring av årsmøtet.

Tatt til etterretning.

Styret fikk inn svar og stemmer fra 16 medlemmer, noe som styret anser som bra omstendighetene tatt i betraktning.

Alle forslag fra styret og valgkomiteen ble enstemmig godkjent og vedtatt.

Tatt til etterretning.

Karl Gudmund Helland ble valgt som årsmøtesekretær, og skal skrive årsmøteprotokollen. Han ble også valgt til protokollunderskriver sammen med Geir Gjelsten, og de vil sammen godkjenne årsmøteprotokollen.

Tatt til etterretning.

Postpensjonistene på Sunnmøre, spesielt med tanke på pandemien og at unødvendige reiser/møter bør unngås, men også generelt, stiller oss noe undrende til nødvendigheten av at hele styret skal skrive under årsmøtepapirene som skal sendes inn. Vi ser det er formulert slik i vedtektene, men mener dette kanskje er et unødvendig punkt som man bør vurdere å endre. Årsmøtet, som er avdelingens høyeste organ, vedtar å gi to navngitte personer fullmakt til, på vegne av årsmøtet, å signere dokumentene. Vi ser det slik at det burde holde både formelt og juridisk.

Vi vil naturligvis uansett etterkomme kravet slik det er uttrykt i vedtektene og sørge for signatur fra hele styret.

Enstemmig vedtatt.

KG skriver først under på dokumentene, skanner de, og sender skannede dokumenter videre til neste person i styret. Vedkommende gjør tilsvarende, og siste tillitsvalgte sender så innskannede dokumenter med samtliges underskrifter, tilbake til sekretæren. Han sender så årsmøtedokumentene nevnt i pkt 14.1, til Arbeidsutvalget.

Enstemmig vedtatt.

021/2021 Neste medlemsmøte.

Neste medlemsmøte er planlagt til 20.04.2021. Styret håper fortsatt at smittesituasjonen i vårt område da er under rimelig kontroll, og at vaksineringsen av vår medlemsgruppe da kanskje er ferdig. I tilfelle tar vi sikte på å avholde dette medlemsmøtet etter de da gjeldende smittevernregler. Som foredrag tar vi sikte på å få til «Minnetale for Posten» ved Olav Rønneberg.

Om dette medlemsmøtet kan holdes eller ikke, vedtas på neste styremøte 23.03.2021.

Enstemmig vedtatt.

022/2021 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak.

Styret gikk gjennom sakene fra styremøtet den 09.02.2021.

I styresak 010/2021, var det vedtatt at Geir skulle laget et forslag til et svar på e-post fra Jan Dybvik 12.01.2021 om «Handlingsplan for Postens Pensjonistforbund 2021-2024». I dette

forslaget skulle så styremedlemmene ellers føye til punter som de syntes burde komme med. Vår svarfrist var satt til 28.02.2021.

Denne saken er blitt avglemt, men Geir tar den videre.

Enstemmig vedtatt.

Styresak 012/2021.

Styresak 12/2021, «Oppnevning av medlemmer i gruppa for organisering av avdelingen». Arbeidet i gruppa er ikke kommet i gang enda, men KG opplyste at dette arbeidet vil bli påbegynt med det første.

Tatt til etterretning

De øvrige styresakene er fulgt opp slik de skal.

023/2021 Nettsida, oppfølging.

KG har ajourført oversikten over medlemskontingenten for de forskjellige medlemskombinasjoner. Dette dokumentet ligger på nettsida under fana «Nyheter» med en lenke til fana «Dokumenter» og «Medlems-kontingenten».

Enstemmig vedtatt.

Nyheten «Velkommen til nye medlemmer i 2020 og 2021» ajourføres med de siste nye medlemmenes navn.

Enstemmig vedtatt.

Fana «Tillitsvalgte» må ajourføres etter årsmøtevalgene.

Enstemmig vedtatt.

024/2021 Eventuelt.

Geir takket Ingunn for meget godt arbeide i styret og turkomiteen gjennom flere år. Det har vært på alle måter trivelig å ha Ingunn med i styret. Han uttrykte skuffelse over at styret ikke kunne takke Ingunn av på et fysisk styre- eller medlemsmøte, men håpet at anledningen til dette vil bli aktuelt om ikke altfor lang tid.

Han inviterte Ingunn til det første fysiske styremøtet i 2021, og Ingunn takka «ja» til dette. Ingunn uttrykte at det hadde vært lærerikt og hyggelig å være med i styret.

Ingunn logga ut av styremøtet, og vi andre vedtok så nytt påloggingspassord til e-postsystemet. Dette vil KG opplyse til alle i det nye styret i første e-post til styret.

KG ordner med en orienterings-e-post til den nye nestlederen og den nye 1.vararepresentanten, og hvordan styret kommuniserer, og hvilke oppgavefordeling vi har fastsatt internt for styrets medlemmer.

Enstemmig vedtatt.

Noen i styret har problemer med å kunne åpne tilsendte dokumenter som ikke er lagret i PDF-format. Styret oppmoder derfor sekretær og økonomiansvarlig om å bruke PDF-formatet på så mange dokumenter som mulig.

Enstemmig vedtatt.

Geir takket til slutt for et godt videostyremøte.

Møtet ferdig ca kl 19.45.

Neste planlagte styremøte:

Dersom vi fortsatt ikke får låne møterom til våre styremøter, på postterminalen på Digernesskiftet, så fortsetter vi med å ha styremøtene på omgang mellom styremedlemmene.

Dersom smittesituasjonen også gjør dette umulig, holder vi styremøtene med møteprogrammet «Zoom».

Dato: Tirsdag 23.03.2021 kl. 18.00.

Møtested: Ved bruk av programmet Zoom.

POSTPENSJONISTENE PÅ SUNNMØRE
REFERAT FRA VIDEO-STYREMØTE

Dato: 09.02.2021, kl. 18:00
Sted: Videomøte med programmet Zoom

Til stede:	Geir Gjelsten	leder
	Karl Gudmund Helland	sekretær
	Ingunn Svanvik	styremedlem
	Sølvi Lundal	2 varamedlem

Forfall:	Jennfrid Steinset	1 varamedlem
	Arnt Halsen	økonomiansvarlig
	Ingrid Vadset	styremedlem

SAK-LISTE:

- 010/2021 Referat og skriv. Aktuelle saker.
- 011/2021 Økonomisk oversikt.
- 012/2021 Oppnevning av medlemmer i gruppa for organisering av avdelingen.
- 013/2021 Årsmøtet 2021. Oppfølging.
- 014/2021 Neste medlemsmøte.
- 015/2021 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak.
- 016/2021 Nettsida, oppfølging.
- 017/2021 Eventuelt.

010/2021 Referat og skriv. Aktuelle saker.

Geir ønsket alle velkomne til video-styremøtet.

Referatet fra forrige styremøte ble formelt godkjent.

E-post fra Jan Dybvik 12.01.2021 om «Handlingsplan for Postens Pensjonistforbund 2021-2024».

Geir foreslo at det i punktet om IKT-systemene bør stå «Forbundet skal videreutvikle, forenkle og forbedre eksisterende datasystemer». Styret mente at det var best at Geir satte opp et forslag til svar, som styret fikk en rask merknadsfrist på. Styremedlemmene kan da eventuelt føye til punkter som de synes bør komme med. Svaret sendes innen 28.02.2021.

Enstemmig vedtatt.

E-post fra Valgkomiteen til Landsmøtet ved Magne Furesund 29.01.2021 om forslag til valg på kommende Landsmøte.

Vi foreslår gjenvalg av Geir Gjelsten til Landsstyret. Svaret sendes innen 21.02.2021.

Enstemmig vedtatt.

E-post fra Jan Dybvik 30.01.2021 om «Innkalling til Landsmøte 7.-8.juni 2021».

Vi har ingen forslag som vi ønsker behandlet på Landsmøtet.

Vi sender melding om valg Landsmøtorepresentant med vara innen 30.04.2021.

Enstemmig vedtatt.

E-post fra Jan Dybvik 01.02.2021 om «Organisering av Postens Pensjonistforbund».

Vi viser her til styresak 012/2021.

E-post fra Jan Dybvik 01.02.2021 om «Samtaleguide ved ringerunde til medlemmer».

Styret drøftet hensiktsmessigheten med å ta telefonisk kontakt med medlemmer, for å høre hvordan de har det m.v. Styret mente at dette ikke ville fungere etter hensikten, og vedtok dette som uaktuelt.

Enstemmig vedtatt.

Styret oppfordrer på ny alle medlemmer til selv å ta kontakt til styret, enten ved en e-postmelding eller ved en telefonsamtale, uansett hva medlemmene vil vite eller bli orientert om.

Enstemmig vedtatt.

E-post fra Jan Dybvik 01.02.2021 om «Årsmøter 2021».

KG sender svar om at Postpensjonistene på Sunnmøre vil avvikle kommende årsmøte via post/e-post innen 16.03.2021. Svaret sendes innen 15.02.2021.

Enstemmig vedtatt.

011/2021 Økonomisk oversikt.

Arnt hadde på forhånd orientert styret om at det ikke er andre endringer siden forrige styremøte, enn noen få kroner i inntekter.

Tatt til etterretning.

012/2021 Oppnevning av medlemmer i gruppa for organisering av avdelingen.

Jf styresak 057/2020.

Geir har på vegne av styret kontaktet aktuelle medlemmer for å få kandidater til arbeidsgruppa for organisering av avdelingen. Arne Endal og Marit Ulstein Farstad har sagt seg villige til å være med i nevnte arbeidsgruppe, sammen med Karl Gudmund Helland fra styret. KG tar kontakt for å få til gruppemøter via prateprogrammet «Zoom».

Arbeidsgruppa vil i sin tid komme med en innstilling i saken, til styret, ut fra det mandatet arbeidsgruppa har fått fra styret.

Tatt til etterretning.

013/2021 Årsmøtet 2021. Oppfølging.

Arnt har endret styrets budsjettforslag etter vedtakene i styresak 004/2021.

Enstemmig vedtatt.

Arnt har opplyst at regnskap for 2020 fortsatt er hos revisorene for godkjenning. Vi sender ut ureviderte regnskapspapirer til medlemmene i utsendingene av årsmøtepapirer, og viser til at regnskapet ikke er ferdig revidert pr dato.

Enstemmig vedtatt.

Slik det pr dato ser ut med smittesituasjonen i befolkningen, vedtok styret at kommende årsmøte skal avholdes via e-post/post.

Enstemmig vedtatt.

Den årsmøteinvitasjonen for et ikke-fysisk årsmøte, som ble vedtatt i styresak 005/2021, foreslo KG endret noe.

Nevnte årsmøteinvitasjon ble gjennomgått av styret. KG fikk fullmakt til å endre denne i tråd med styrets ønsker.

Enstemmig vedtatt.

Så snart alle årsmøtedokumenter er klare, ber vi Lars Olstad om å kopiere de opp og få de utsendt til de medlemmer som skal ha de tilsendt i posten.

KG sender de samme dokumenter ut med e-post til de som har dette.

Enstemmig vedtatt.

014/2021 Neste medlemsmøte.

Neste medlemsmøte er planlagt til 20.04.2021. Styret håper at smittesituasjonen i vårt område da er under rimelig kontroll, og at vaksineringen av vår medlemsgruppe da kanskje er ferdig. I tilfelle tar vi sikte på å avholde dette medlemsmøtet etter de da gjeldende smittevernregler. Som foredrag forsøker vi å få til «Minnetale for Posten» ved Olav Rønneberg.

Enstemmig vedtatt.

015/2021 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak.

Styret gikk gjennom sakene fra styremøtet den 12.01.2021.

I styresak 040/2020 og styresak 048/2020 og gjentatt i styresak 007/2021, var det vedtatt at Arnt skulle laget et forslag til et lokalt verveskriv med basis i den sentrale vervebrosjyren., til styremøte den 09.02.2021.

I stedet har Arnt (etter kontakt med Geir) foreslått at vi i steden ringer til aktuelle medlemskandidater som har en alder lavere enn 80 år.

Styret drøftet hensiktmessigheten både med et verveskriv og en eventuell ringerunde. Styret finner det vanskelig å fordele hvem styremedlemene skal ringe til, ut fra Arnts kladdelister. Styret ber derfor Arnt om å sette opp en ny renskrevet liste der aktuelle nye medlemmer er tatt med. Styret sjekker så ut nevnte liste, og stryker eller føyer til uaktuelle/aktuelle medlemskandidater. Når dette er gjort, fordeles disse mellom styremedlemmen, som da ringer opp vedkommende for om mulig få de med som nye medlemmer.

Prinsippet med ikke å ringe personer med alder over 80 år, er styret enige i.

Enstemmig vedtatt.

De øvrige styresakene er i orden.

016/2021 Nettsida, oppfølging.

De fleste sakene som skulle ordnes ifølge styresak 008/2021 er ordnet.

Styret savner fortsatt en ny artikkel under fana «Lederspalte».

Lederartikkelen «Minneord over Knut Normann Søvik» har nå lagt så lenge ute at styret mener den nå kan slettes.

Artikkelen «Godt nytt år» fjernes.

Alle de nevnte endringer ble enstemmig vedtatt.

017/2021 Eventuelt.

Geir takket til slutt for et godt videostyremøte.

Møtet ferdig ca kl 19.50.

Neste planlagte styremøte:

Dersom vi fortsatt ikke får låne møterom til våre styremøter, på postterminalen på Digernesskiftet, så fortsetter vi med å ha styremøtene på omgang mellom styremedlemmene.

Dersom smittesituasjonen også gjør dette umulig, holder vi styremøtene med møteprogrammet «Zoom».

Dato: Tirsdag 09.03.2021 kl. 18.00.

Møtested: Breivikvegen 47 i Ålesund, hos Ingunn Svenvik, eventuelt via Zoom.

POSTPENSJONISTENE PÅ SUNNMØRE
REFERAT FRA VIDEO-STYREMØTE

Dato: 12.01.2021, kl. 18:00
Sted: Videomøte med programmet Zoom

Til stede: Geir Gjelsten leder
Arnt Halsen økonomiansvarlig
Karl Gudmund Helland sekretær
Ingrid Vadset styremedlem
Ingunn Svenvik styremedlem
Sølvi Lundal 2 varamedlem

Forfall: Jennfrid Steinset 1 varamedlem

I tillegg møtte: Bjørn Vadset leder i valgkomiteen
Arne Roger Tafjord medlem i valgkomiteen

SAK-LISTE:

001/2021 Referat og skriv. Aktuelle saker.
002/2021 Økonomisk oversikt.
003/2021 Aktivitetsplan for 2021.
004/2021 Budsjett 2021, jf kommentarer i Kgs e-post 7. januar 2021.
005/2021 Årsmøtet 2021. Årsmøtepapirer mv.
006/2021 Neste medlemsmøte.
007/2021 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak.
008/2021 Nettsida, oppfølging.
009/2021 Eventuelt.

001/2021 Referat og skriv. Aktuelle saker.

Geir ønsket alle velkomne til video-styremøtet.

Referatet fra forrige styremøte ble formelt godkjent.
Forøvrig var der ingen andre skriv til behandling.

002/2021 Økonomisk oversikt.

Arnt hadde på forhånd sendt ut regnskapet pr 31.12.2020.

Vedtak: Tatt til etterretning.

003/2021 Aktivitetsplan for 2021.

Styret gikk gjennom vedtatt aktivitetsplan (styresak 051/2020), og rettet denne opp i forhold til feil.

Styret vedtok i denne forbindelse ikke å gjennomføre det planlagte medlemsmøtet den 02.02.2021 pga smittesituasjonen.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

Vi har ikke fått noen underskrevet leiekontrakt fra Herd, men en e-post med bekreftelse på vårt leieforslag til «OK», jf styresak 058/2020.

Vedtak: Geir purrer Herd på ny.

004/2021 Budsjett 2021, jf kommentarer i Kgs e-post 7. januar 2021.

Arnt hadde på forhånd sendt ut et forslag til budsjett for 2021.

KG foreslo at vi prinsipielt ikke bør sponse turer og julebord med 100% dekning. Han orienterte styret om sin begrunnelse for dette, bl.a. om problemet man da kan få ved fordelingen av deltakerplasser ved overbooking. KG foreslo at vi alltid bør ha en viss egenandel for turer og julemøter, men at styret kan foreslå størrelsen på nevnte egenandel i sitt forslag til budsjett.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

Styret drøftet også om økonomiansvarlig skal operere med et fast antall medlemmer i sin budsjettering for turer og julemøter.

Vedtak: Økonomiansvarlig budsjetterer med 40 medlemmer i regnskapspostene for inntekter og utgifter til turer og julemøter. Både i år og for seinere år.

Enstemmig vedtatt.

Post 3940 Egenandel, julemøte settes til kr 200. Inntektsposten blir da på kr 8.000.

Enstemmig vedtatt.

Post 6870 Julemøte settes til kr 700 pr medlem. Utgiftsposten blir da på kr 28.000.

Enstemmig vedtatt.

Post 6875 Medlemsturer basert på tidligere turtilbud er:

Buss kr 9000, dvs kr 225 pr pers. «Bergtatt» kr 650 pr pers. «Bryggen» i Bud kr 250 pr pers. «Ergan fort» kr 90 pr pers. Samlet personutgift blir da kr 1.215 pr pers, og kr 48.600 totalt. Der kom også et forslag om å hyre skyssbåten «Buvik» og ta en fjordatur i steden for turen til «Bergtatt». Dette vedtar styret i et seinere styremøte.

Vedtak:

Budsjettpost 6875 Medlemsturer settes til kr 50.000.

Enstemmig vedtatt.

Post 3950 Egenandel, Tur-arrangement settes til kr 200. Inntektsposten blir da på kr 8.000.

Enstemmig vedtatt.

I 2021 har vi 10 jublanter. Post 7420 Blomster og gaver settes derfor til kr 6.000.

Enstemmig vedtatt.

De øvrige budsjettpostene i Arnt sitt forslag forblir uendret.

Arnt retter opp budsjettet, og sender opprettet versjon til styret så snart som mulig.

Enstemmig vedtatt.

005/2021 Årsmøtet 2021. Årsmøtepapirer mv.

Slik det pr dato ser ut med smittesituasjonen i befolkningen, regner styret med at kommende årsmøte må avholdes via e-post/post, men om det skulle bli forsvarlig med et fysisk årsmøte, så holder vi dette.

Dette vedtas i styremøtet 09.02.2021.

Enstemmig vedtatt.

KG hadde laget to versjoner av invitasjoner til årsmøtet. En basert på årsmøte holdt via e-post/post med vedlagt svarskjema, og en basert på et fysisk årsmøte.

Begge årsmøteinvitasjonene ble gjennomgått av styret.

Enstemmig vedtatt.

Ad valg av møteleder og møterefereent:

Styret foreslår Geir Gjelsten som møteleder, og Karl Gudmund Helland som møterefereent.

Enstemmig vedtatt.

Ad valg av 2 personer til å skrive under protokollen:

Styret foreslår to medlemmer, når vi ser hvem som er på årsmøtet.

Ved årsmøte via e-post/post bør det være to fra styret som går god for riktigheten, siden det er styret som må behandle innsendte årsmøtepapirer.

Enstemmig vedtatt.

Ad innkomne forslag fra medlemmene:

Eventuelle forslag eller merknader fra medlemmene, behandles av styret i styremøtet den 09.03.2021.

Enstemmig vedtatt.

Ad innkomne forslag fra styret:

Styret har ingen forslag til årsmøtet.

Enstemmig vedtatt.

Ad godkjenning av årsmelding for 2020:

Styret påpekte noen mindre heldige formuleringer. Dette vil bli rettet opp.

Enstemmig vedtatt med nevnte merknader.

Ad godkjenning av arbeidsplan for 2021:**Ad arbeidsgruppa for organiseringen av avdelingen:**

Geir skulle ta kontakt med aktuelle medlemmer til arbeidsgruppen for organiseringen av avdelingen, jf styresak 057/2020.

Vedtak: Geir oppnevner to gruppedlemmer på vegne av styret.

Styret påpekte også noen mindre skrivefeil. Dette vil bli rettet opp.

Forslaget til arbeidsplan for 2021 ble enstemmig vedtatt med nevnte merknader.

Ad godkjenning av revidert regnskap for 2020:

Revisorene har bedt om litt tid til regnskapsrevideringen, og det syntes styret var OK.

Blir ikke regnskap for 2020 ferdig revidert til vi må sende ut årsmøtepapirene, så sender vi ut regnskapet urevidert, med melding til medlemmene om grunnen til dette.

Enstemmig vedtatt.

Ad godkjenning av budsjett for 2021:

Jf her styresak 004/2021.

Ad valgkomiteens forslag til valg på årsmøtet:

Valgkomiteen har følgende forslag til valg på årsmøtet:

Nestleder Svein Myhre, Volda (ny), sekretær Karl Gudmund Helland (gjenvalg), som styremedlem etter Ingunn Svenvik foreslås Sølvi Lundal, 2dre varamedlem Jennfrid Steinset (gjenvalg), revisor Margrete Vadset (gjenvalg). Alle valg er for 2 år.

Valgkomiteen vil ta kontakt med andre medlemmer som er aktuelle som 1ste varamedlem.

Dette vil komiteen komme tilbake til innen sin svarfrist til styret den 08.02.2021.

Vedtak: Tatt til etterretning.

Ad styrets forslag til medlemmer i valgkomiteen:

Bjørn Vadset foreslås til gjenvalg som valgkomiteens leder for 2 år.

Enstemmig vedtatt.

Ad forslag om fullmakt til styret for utsendinger og representanter til andre lag og fora:

Styret foreslår at dette delegeres til styret.

Enstemmig vedtatt.

Ad styrets forslag til Landsmøtorepresentant med varamedlem:

Styret foreslår Geir Gjelsten som avdelingens landsmøtorepresentant, og Karl Gudmund Helland som vararepresentant.

Enstemmig vedtatt.

Årsmøtepapirene på nettsida:

Når nå alle årsmøtedokumentene er styregodkjente, så skal de legges ut på nettsida så snart som mulig.

Enstemmig vedtatt.

006/2021 Neste medlemsmøte.

Se styresak 003/2021.

007/2021 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak.

Styret gikk gjennom sakene fra styremøtene den 10.11.2020 og 23.11.2020.

I styresak 040/2020 og gjentatt i styresak 048/2020, var det vedtatt at Arnt skulle laget et forslag til et lokalt verveskriv med basis i den sentrale vervebrosjyren., og sende det til styret for merknader og godkjenning. Dette har ikke blitt gjort, men Arnt vil komme med et slikt forslag til neste styremøte den 09.02.2021.

Enstemmig vedtatt.

Styresak 059/2020 Andre saker.

Styret vedtok at denne nyhetsartikkelen nå skal fjernes fra «Nyheter» på nettsida vår.

Enstemmig vedtatt.

008/2021 Nettsida, oppfølging.

«God jul» under fana «Nyheter» skal nå fjernes.

«Velkommen til nye medlemmer i 2020» under fana «Nyheter» skal fortsatt stå, men utvides med nye medlemmer som kommer til i 2021. Tittelen på nyheten skal derfor endres til «Velkommen til nye medlemmer i 2020 og 2021».

«Julebordene i 2020 er avlyste» under fana «Nyheter» skal nå fjernes.

«En postmann-/kvinne forteller historier fra sitt «postliv»» skal fortsatt stå, men skiftes ut med andre historier.

«Medlemsmøtet tirsdag 27.10.2020 ble avlyst» under fana «Nyheter» skal nå fjernes.

Det settes inn en ny nyhet «Det planlagte medlemsmøtet tirsdag 02.02.2021 kan ikke holdes» under fana «Nyheter».

«Årsmøtet 22.09.2020 er nå historie» under fana «Nyheter» skal nå fjernes.

«Sommerturen til Bergtatt på Eide er avlyst i 2020» under fana «Nyheter» skal nå fjernes. Ny artikkel om en eventuell tur i 2021 settes inn når dette er helt avklart.

«Hvordan er dette med medlemskontingenten» under fana «Nyheter» skal flyttes lengre «fram».

«Hvem, hva, hvor i gamle postbilder» under fana «Nyheter» skal skiftes ut med «nye» bilder, og flyttes lengre «fram».

Styret savner en ny artikkel under fana «Lederspalte».

«Aktivitetsplan for 2021» under fana «Dokumenter» skal rettes opp, og siste versjon erstatter den som nå ligger utlagt.

«Jubilanter i avdelingen etter alder» under fana «Dokumenter» har feil årstall, og dette må rettes opp.

Under «Referat fra styremøter» under fana «Dokumenter» skal referatene for 2018 fjernes.

Under «Dokumenter» er det satt inn en historisk overikt over tillitsverv gjennom hele avdelingens eksistenstid.

Alle de nevnte endringer ble enstemmig vedtatt.

009/2021 Eventuelt.

KG foreslo å endre starttidspunktet for fremtidige videostyremøter, fra kl 11.00 til kl 18.00.
Enstemmig vedtatt.

Arnt lurte på hvordan vi nå skal gjøre det med utsendinger av bl.a. kontingentkrav og møteinvitasjoner.

Vedtatt:

KG ringer vår nye kontaktperson ved postterminalen (Lars Olstad) for å få dette avklart så snart som mulig.

Geir fortalte styret at han rett før jul fikk tilsendt en pakke med forskjellige bøker om Posten. Pakken var sendt av Lars Olstad. Geir lurte på hva vi skal gjøre med disse bøkene.

Vedtatt:

Styret hører – på medlemsmøtene - om det er noen medlemmer som har interesse av å lese noen av disse bøkene. Alternativt kan vi beholde én bok av hver, og bruke de øvrige som premier i vårt faste loddsalg på medlemmøtene.

Geir takket til slutt for et godt videostyremøte.

Møtet ferdig ca kl 20.30.

Neste planlagte styremøte:

Dersom vi fortsatt ikke får låne møterom til våre styremøter, på postterminalen på Digernesskiftet, så fortsetter vi med å ha styremøtene på omgang mellom styremedlemmene.

Dersom smittesituasjonen også gjør dette umulig, holder vi styremøtene med møteprogrammet «Zoom».

Dato: Tisdag 09.02.2021 kl. 18.00.

Møtested: Breivikvegen 47 i Ålesund, hos Ingunn Svanvik, eventuelt via Zoom.